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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 32 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 24. 4. 2025, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:02 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 18. 4. 2025 do 24. 4. 2025, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 10  členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni:  Bauer Zdeněk, Sázel Josef, Severa Jiří, Slezák Petr, Stejskal Petr, Suchan Jan, 

Jan Hynek, Šulistová Radka, Holomel Pavel, Samohýl Jan 

Omluveni: Haikl Petr 

Nepřítomni:  Haikl Petr 
 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Petra Slezáka a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Jan Hynek a Pavel Holomel. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Slezáka a ověřovateli Jana Hynka 

a Pavla Holomela . 

  

Výsledek hlasování: Pro    10  Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/32/25 bylo schváleno. 

 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 

 
 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

 

 1) Zahájení  

2) Schválení programu  

3) Kontrola zápisu č. 31 ze dne 28. 3. 2025  
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4) Schválení nového znění vnitřní směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu  

5) Schválení ceny na odkup přeoplocených pozemků v k.ú. Hrdějovice  

6) Výběr zhotovitele na ukazatele rychlosti v ulici Těšínská  

7) Odsouhlasení dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na realizaci DS Hrdějovice  

8) Finanční záležitosti  

9) Různé  

10) Diskuze 

   

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/32/25 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola zápisu č. 31 ze dne 28. 3. 2025 

 

Odeslaný požadavek na JK týkající se příspěvku pro nově narozené děti. 

Ostatní body z minulého ZO jsou v rozpracovanosti. 

 

4. Schválení nového znění vnitřní směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

 

V před předsedající seznámil všechny s obsahem nové směrnice o zadávání zakázek, která 

reaguje na nově schválený zákon a navýšení limitů cen stavebních zakázek, přičemž se celkově 

v této směrnici reaguje na vývoj trhu a obecné zvýšení cen. Dále je zde uveden odstavec o 

možném uzavření dodatku ke smlouvě, pokud se jedná o zvýšení ceny do 10 % z ceny díla bez 

nutnosti schvalování ZO. Poté předsedající vyzval ZO, zda má někdo dotaz či otázku a jelikož 

nebyly vzneseny žádné dotazy, tak se přistoupilo k přečtení usnesení a hlasování. 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje nové znění vnitřní směrnice pro zadávání veřejných 

zakázek malého rozsahu č. 2025/1 (příloha) a pověřuje starostu Petra Stejskala administrací 

věci. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 3/32/25 bylo schváleno. 

 

5. Schválení ceny na odkup přeoplocených pozemků v k.ú. Hrdějovice 

 

Zde předsedající seznámil přítomné s cenou, která vzešla ze znaleckého posudku, kde byla cena 

stanovena na 1120 Kč/m2 dokupované nemovitosti a v rámci tohoto se rozvinula debata o ceně, 

zda ponechat tuto dle znaleckého posudku anebo občanům vyjít vstříc a cenu snížit 

s odůvodněním snížení ceny. Návrh snížené částky byl navržen na 500 Kč/m2, kde proběhla 

debata o této částce, kde se došlo k závěru, že ceny budou stanoveny dle metráže dokupovaných 

pozemků v rozdělení do 100 m2 a nad 100 m2, dle čehož je tedy upravené a finální znění 

usnesení.  

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje cenu za odkup přeplocených pozemků nacházející 

se v k.ú. Hrdějovice za jednotnou cenu 500 Kč za /m² do maximální rozlohy pozemku 100 m2 

a 1120 Kč/m2 pro pozemky nad 100 m2 za podmínky úhrady všech nákladů spojených s 
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převodem vlastnického práva, správních poplatků a geometrickým zaměřením, které bude 

hradit žadatel. Každou žádost bude posuzovat zastupitelstvo obce Hrdějovice samostatně. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     8 Proti     2 (Šulistová, Holomel) Zdrželi se    0 

Usnesení č. 4/32/25 bylo schváleno. 

 

 

6. Výběr zhotovitele na ukazatele rychlosti v ulici Těšínská 

 

V před předsedající seznámil zúčastněné s poptávkovým řízením, kde byla oslovena společnost 

Gemos dopravní systémy a.s., která předložila nabídku za komplexní represní systém a cena 

byla tedy vyšší než bylo předpokládáno, dále byla oslovena společnost Soft rádio Vodňany 

s.r.o., která již dala nabídku v očekávané hodnotě, nicméně v rámci korektnosti byla ještě 

požádána společnost Gemos o provedení přecenění, kde došlo ke snížení částky pod nabídku 

společnosti Soft rádio Vodňany, s.r.o., a byla předložena cena již v očekávané výši a proto byla 

tato společnost vybrána jako nejvhodnější. 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje jako zhotovitele ukazatele rychlosti v ulici Těšínská 

firmu GEMOS dopravní systémy a.s., Hálova 47/12,190 15 Praha 9 – Satalice a to za cenu 

251.696,-Kč bez DPH  za dva kusy ukazatele rychlosti GEM CDU ZEUS smart se zobrazením 

RZ. Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 5/32/25 bylo schváleno. 

 

 

7. Odsouhlasení dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na realizaci DS Hrdějovice 

 

I zde předsedající seznámil zúčastněné s daným bodem. Jedná se o skutečnost, že obec má 

vybraného zhotovitele na stavbu DS se kterým má uzavřenou smlouvu o dílo s klauzulí, že 

zahájení prací bude po přidělení dotace, nicméně zároveň je zde skutečnost, že o dotaci je 

požádáno, ale ještě není ukončena administrace a dotace přiznána, kde je zároveň stanovený 

mezní a rozhodující termín dokončení díla. Z hlediska časové tísně a při nezahájení prací pak 

nebude možné stavbu dokončit v řádném termínu a tím by obec poté o dotaci přišla. V současné 

době je k dispozici korespondence a vyjádření o tom, že splňujeme všechny kritéria pro 

přidělení dotace. Z tohoto titulu je tedy proveden tento dodatek k SOD, tak, aby se mohla 

zahájit stavba a byl dodržen termín dokončení. V návaznosti na toto bylo i konstatováno, že 

rozpočet obce počítá s finančními prostředky na první část stavby, kde v případě, že by nakonec 

nebyla dotace přiznána, tak bude stavba ukončena anebo bude dále rozhodováno o dostavbě 

bez cizích zdrojů. 

V kontextu tohoto bodu zastupitelka Šulistová ještě podotkla, že známe její názor na dětskou 

skupinu a proto se i nyní zdrží hlasování.  

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo ze dne 12. 

03. 2025 uzavřené mezi obcí Hrdějovice a Ing. Václavem Pekárkem, Chlumec 71, 373 41 
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Olešník, IČ:87251124, DIČ:CZ7808011211 a pověřuje starostu Petra Stejskala 

bezodkladným uzavřením tohoto dodatku ke smlouvě. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se    1 (Šulistová) 

Usnesení č. 6/32/25 bylo schváleno 

 

 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice rozhoduje o odeslání výzvy k zahájení plnění podle čl. III 

smlouvy o dílo ze dne 1 2. 03. 2025 uzavřené mezi obcí Hrdějovice a Ing. Václavem Pekárkem, 

Chlumec 71, 373 41 Olešník, IČ:87251124 ve znění dle schváleného dodatku č. 1 ke smlouvě. 

Výzva k zahájení plnění bude odeslána před vydáním rozhodnutí o poskytnutí dotace. 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje starostu Petra Stejskala odesláním výzvy k zahájení 

plnění ihned poté, co bude uzavřen dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se    1 (Šulistová) 

Usnesení č. 7/32/25 bylo schváleno 

 

 

8. Finanční záležitosti 

 

 

Finanční výbor – k projednání v ZO dne 24. 4. 2025  

 
- stavy na účtech k 24. 4. 2025 

  BÚ ČSOB                  3,210.477,13 

  SÚ ČSOB                         1.396,13 

  TÚ ČSOB                  6,895.904,92 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                13,088.380,92 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                11,016.924,94 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                       902.609,52 

  Celkem                    35,115.693,56 

 

 

 

- příjmy a výdaje k 24. 4. 2025 

                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

 

příjmy                         38,321.148,--            12,999.427,57       

 

výdaje                         46,385.300,--            13,256.316,39    

 

 

- rozpočtové opatření č. 4/2025 odsouhlaseno starostou dne 22. 4. 25 (viz příloha) – na vědomí 

 

- schválit závěrečný účet za rok 2024 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

  za rok 2024 

 

- schválit účetní závěrku obce Hrdějovice sestavené k 31. 12. 2024 

 

- schválit účetní závěrku MŠ Hrdějovice sestavené k 31. 12 .2024 
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- schválit účetní závěrku ZŠ Hrdějovice sestavené k 31. 12. 2024 

 

- výroční zpráva MŠ a ZŠ k 31. 12. 2024 – projednat převedení úspory MŠ – 11.115,60 Kč a 

  úspory ZŠ – 18.923,84 Kč do rezervního fondu 

  

 

Pavel Holomel navrhl zastupitelům projednat zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Za 

rok 2024 a schválení závěrečného účtu za rok 2024 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce 

za rok 2024, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2024 bez výhrad. 

Zjištěný nedostatek uvedený ve zprávě u vyúčtování poskytnuté dotace Slavoji Hrdějovice byl 

místo účtu 345 použit účet 349 bude napraven u vyúčtování poskytnuté dotace za rok 2025 

do 31. 12. 2025 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 8/32/25 bylo schváleno. 

 

 

Pavel Holomel navrhl zastupitelům projednat účetní závěrku obce Hrdějovice sestavenou ke 

dni 31. 12. 2024 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje účetní závěrku obce Hrdějovice sestavenou ke dni 

31. 12. 2024 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 9/32/25 bylo schváleno 

 

 

 

Pavel Holomel navrhl zastupitelům projednat účetní závěrky MŠ a ZŠ Hrdějovice sestavené ke 

dni 31. 12. 2024 

 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje účetní závěrku MŠ Hrdějovice sestavenou ke dni 

31. 12. 2024 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 10/32/25 bylo schváleno 

 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje účetní závěrku ZŠ Hrdějovice sestavenou ke dni 31. 

12. 2024 
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Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 11/32/25 bylo schváleno 

 

Předsedající informoval zastupitele o žádosti ředitelky MŠ Hrdějovice a ředitelky ZŠ 

Hrdějovice o projednání převedení úspor do rezervních fondů jednotlivých škol na základě 

výroční zprávy o hospodaření k 31. 12. 2024. Jedná se o převedení úspory MŠ ve výši 

11.115,60,-Kč a úspory ZŠ ve výši 18.923,84,-Kč 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje převedení úspor MŠ ve výši 11.115,60,-Kč do 

rezervního fondu MŠ. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 12/32/25 bylo schváleno 

 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje převedení úspor ZŠ ve výši 18.923,84,-Kč do 

rezervního fondu ZŠ 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 13/32/25 bylo schváleno 

 

 

9. Různé 

 

- Lavičky a kolostav na náves : vše je objednáno, nicméně ještě nedorazily 

- Čarodějnice : letos se posune začátek akce na návsi, stavění máje od 16,30 hod., dále 

se opět všichni po vlastní ose přesunou na Figuru, kde bude vzplanut oheň od 17,00 

hod. Letáky jsou již v oběhu a jen doufejme, že vyjde počasí. Ukončení a uhašení ohně 

bude ve 23,00 hodin. Předsedající zároveň tímto všechny přítomné pozval. 

- Velikonoční stezka : Předsedající poděkoval všem, kteří se podíleli na dětské akci, kde 

opět přišlo kolem 80-ti dětí.  

- Severní spojka : v rámci realizace Severní spojky dojde k úpravě silničního provozu a 

v rámci uzavření křižovatky Nemanická / Kněžskodvorská bude probíhat objízdná trasa 

přes obec Hrdějovice. Nyní probíhají jednání o realizaci podopatření pro zajištění 

bezpečnosti silničního provozu a bezpečnosti pohybu chodců, kde obec požaduje a bude 

trvat na umístění světelné signalizace na přechodu u školy, dále realizaci přechodu 

v Jubilejní, po dobu objízdné trasy přechod na návsi a dále realizaci přechodu v Luční 

ulici. 

- Oprava Železničních přejezdů : v květnu bude probíhat oprava a úprava železničních 

přejezdů v naší obci, kde dojde k omezení silničního provozu. DIO a objízdné trasy jsou 

umístěny na FB, zároveň dojde ještě k připomenutí těchto uzavření před samotným 

zahájením prací. 

- Výměna STL plynovodu v ul. Okružní, Dlouhá, Krátká: Předsedající seznámil 

zúčastněné s plánovanou výměnou STL plynovodu v daných ulicích, kde obec 

Hrdějovice zároveň provede výměnu obrub a nezbytné úpravy na vodohospodářské 

infrastruktuře. Tímto tedy i letos se bude pokračovat ve stavebních pracích a uzavírkách 

komunikací a to od druhé poloviny května do konce října. Stavba je plánována na 5 etap 
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s tím, že se budou uzavírat úseky komunikací, kde po dokončení výběru zhotovitele 

dojde k přesnému určení etap a poté budou informováni občané prostřednictvím letáků 

a FB. Stavební práce budou komplikované, jelikož se budou provádět v husté zástavbě, 

ale věřme, že i tuto stavbu zvládneme. 

- Havarijní oprava plynovodu v ul. Luční : Nyní dokončují přípojky a stavba by měla 

být dokončena do konce dubna, oproti plánovanému dokončení v konci května. 

- ZŠ Hrdějovice : 24. 4. 2025 bude probíhat otevírání obálek na rekonstrukci sociálního 

zázemí ve škole, takže letní prázdniny budou ve škole opět v čilém stavebním ruchu. 

Dále bude provedena i grafická malba fasády ZŠ Hrdějovice. 

Zároveň se nyní řeší jak zlepšit a zkvalitnit obědy, kde probíhá hodnotící anketa obědů 

na základě čehož dojde poté k hledání optimální varianty pro zlepšení hodnocení 

kuchyně a obědů. V rámci tohoto je složité najít tu správnou cestu, jelikož zde hraje roli  

spotřební jídelní koš a zároveň návyky dětí z domova, kde je samozřejmé, že sladké děti 

jí, ale jiná jídla, zejména tedy ryby a polévky jsou z pohledu dětí neoblíbené. Nyní 

dochází i k osobním zkušenostem z řad představitelů obce, aby došlo k objektivnímu 

hodnocení.  

Paní Andělová veřejnost na ZO se v rámci daného bodu zeptala, jak hodnotit, když je 

odhlášený oběd, kde se dospělo k závěru, že pokud je oběd odhlášen, tak prostě strávník 

hodnocení neprovede. 

Místostarosta Suchan podotkl, že vidí pro zkvalitnění jídelních návyků a zvětšení 

apetitu u dětí se bude třeba zaměřit na samotný výdej jídel, kde bude do školy třeba 

přesunut stávající konvektomat pro dohřev jídel, dále, že se půjde třeba cestou 

zeleninových barů a pohledového nandání jídel na talíř atd. prostě bude se hledat cesta 

jak dnešní negativní náhled na kuchyň zlepšit, jelikož kuchařky mají chuť dělat kvalitní 

a krásná jídla. 

Zastupitelka Šulistová v rámci daného podotkla, že by bylo vhodné se dojít inspirovat 

na Borek, kde obdobné problémy řešily též a situaci již mají stabilní. 

Předsedající podotknul, že se budou  hledat kroky ke kvalitní a pohledově estetické 

stravě. 

 

10. Diskuze 

 

- Zastupitel Holomel požádal o možnost výměny plachty přes pískoviště na horním hřišti  

u Kaple, kde se k danému připojil i zastupitel Sázel a sdělil, že by bylo vhodné vyměnit 

i samotný písek, jelikož je tam již řádku let. Dané bude řešeno. 

- Zastupitel Samohýl požádal o provedení jarního úklidu hřiště v Zahradní ulici. Dané 

bude řešeno 

- Paní Pixová, veřejnost na ZO se dotázala, jak to vypadá s plánovaným prostorem a 

původně navrženým hřištěm u pošty, kde bylo sděleno, že podaná žádost o dotaci je již 

lichá, nicméně nyní budou probíhat stavební práce (výstavba DS a práce s výměnou 

plynovodu a opravy povrchů) v dané části a v příštím roce se na dané území obec 

zaměří. 

V rámci daného bodu se připojila i zastupitelka Šulistová se sdělením, že by bylo 

vhodné použít původní návrh, jelikož byl přizpůsoben jak pro malé děti, tak i pro starší 

generace a seniory. 

- Došlo k informování o odříznutí vrat do keramičky u Jihotvaru, kde se nyní tedy otevře 

prostor pro odparkování vozidel. Nyní je situace díky uzavření Luční ulice neobjektivní, 

ale dále bude obec hledat možnost jak maximálně využít tuto zpevněnou plochu, jelikož 

pan Malena končí v 15,00 hodin a pak následuje hojně navštěvovaná veterinární 

ordinace. K tomuto se připojil i zastupitel Holomel, který kvituje toto otevření prostoru. 

- Zastupitelka Šulistová požádala o opravu rozhlasu v ul. K Zastávce, kde není rozumět 

hlášení. Dané se bude řešit. 
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- Paní Pixová a paní Andělová z řad veřejnosti a dále jako zástupci sdružení Čekanka 

sdělily, že dnes byla odeslaná e-mailem žádost a přehled možné výsadby v obci 

Hrdějovice, kde jsou znázorněna místa a obecné cenové předpoklady za vznik daných 

výsadeb. Zastupitelé toto vzali na vědomí a určitě se budou hledat místa a možnosti 

provedení květinového záhonu / záhonů. Nyní se ale musí dokončit plánovaná výsadba 

v rámci Prameniště, kde do daného prostoru bude, či může být vetknut i květinový 

záhon / záhony. O dalším bude jednáno a to i o možnosti výsadby stromu 

v levostranném prostoru křižovatky ulic Okružní / Těšínská, kde je třeba zohlednit 

zejména rozhledové poměry křižovatky. 

 

 

Příští termín ZO 29. 5. 2025 od 18.00hod. 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 20.02         

hodin. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 25. 4. 2025 

 

Zapisovatel:   Petr Slezák   

 

Ověřovatelé:                  dne ………………………. 

                            dne ………………………. 

 

 

Starosta:    Petr Stejskal   dne ………………………. 


